
Actualiteitsvraag 1 
 
 
Onderwerp: Brandweer Ursem en Berkhout  
 
De heer Nooij stelt namens de fractie CDA de volgende vragen: 
 
 
Inleiding: 
 
In het Noordhollands Dagblad van 16 januari 2023 stond het artikel ‘Positief gevolg gesprekken: 
top veiligheidsregio wil vaker langs kazernes brandweer Noord-Holland Noord’ 
 
Vragen: 
 

1. Berkhout wordt als post wel genoemd in het krantenartikel. Kan de burgemeester bevestigen 
dat deze kazerne operationeel blijft met normale bezetting (dus geen first responder post)? 
 

2. In het artikel wordt de kazerne van Ursem niet genoemd. Is het sluiten van deze kazerne ook 
‘van tafel’? En zo ja kan de burgemeester bevestigen dat deze kazerne ook operationeel blijft 
met normale bezetting? 

 
3. Tijdens de gespreksrondes in Koggenland erkende Directeur Taneja dat de financiering een 

belangrijke factor was in het afschalen van de Brandweer. Is de financiële positie van de 
Brandweer nu beter en zo ja, hoe is dat zo gekomen? 

 
4. Op welke manier kan de burgemeester er voor waken dat de toegezegde gesprekken met de 

vrijwillige brandweer in Koggenland worden gewaarborgd? 
 

 


